

Linde Arabian Contracting Co. Ltd.

شركة ليندي العربية للمقاولات المحدودة

Date: 18 December 2013

التاريخ: ١٥ صفر، ١٤٣٥ هـ

شهادة خدمة و إخلاء طرف

Employment Certificate

This is to certify that Mr. Ahmed Saleh Al Ghamdi, Saudi National, Government ID NO. 1049666629 employee of Linde Arabian Contracting Company from 01 September 2010 to 18 December 2013 as Business Development Manager with gross monthly salary SR. 45715/- (Forty Five Thousand Seven Hundred Fifteen only).

تشهد شركة ليندي العربية للمقاولات المحدودة بأن السيد/ أحمد صالح الغامدي، سعودي الجنسية بموجب رقم هويته ١٠٤٩٦٦٦٦٢٩ عمل لدينا من تاريخ ٠١ سبتمبر ٢٠١٠م حتى تاريخ ١٨ ديسمبر ٢٠١٣م بوظيفة مدير تطوير الأعمال ويتقاضى أجر إجمالي وقدره (خمسة وأربعون ألف وسبعمائة وخمسة عشر) ٤٥٧١٥ ريال شهرياً.

During his tenure with the company he was found to be sincere and hardworking. We have found him to be a self-diligent, who is motivated, dedication to his work and He is highly respected by his superiors and colleagues alike.

وخلال فترة عمله عُرف المذكور على أنه موظف مجد، وذو قدرات عملية جيدة، مخلص في عمله ويحظى باحترام كبير من قبل رؤسائه وزملائه على حد سواء.

This Certificate has been issued upon his request for whatever legal purpose it may serve him best without prejudice to the company.

وقد تم إعطائه هذه الشهادة بناء على طلبه وذلك دون أدنى مسئولية تجاه الشركة.

EBUBEKIR KOYUNCU

Managing Director



أيوب بيكير كويونكو

المدير العام